
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

RESUM DE LA SESSIÓ DEL CONSELL 
DE BARRI DE CAN PEGUERA 

 
Data: 18 de juny de 2018 
Lloc:  Casal de Barri La Cosa Nostra 
Hora inici: 19.10 
Hora de finalització: 21.15 
 
ASSISTENTS: 
 
Taula 
 
Presideix la mesa la Sra. Janet Sanz, com a president del Consell de Barri, el Sr. Toni Tallada   , 
conseller del barri,  el Sr. Pep Ortiz, vicepresident del Consell de Barri,  el Sr. Carlos Izquierdo, 
conseller tècnic del Districte de Nou Barris, el Sr. Enric Miravilles, de Barcelona Activa i Rafel 
Tubau, tècnic de barri.  
 
Entre el públic són presents els consellers municipals: Sr. Francisco Ribera (PPC),  Sra. Noemi 
Martin (CS),la Sra. Núria Gaig  (PSC) i del Grup Demòcrata Abel Plana . Unes 100 persones de 
públic, entre les quals representants de les entitats AV Can Peguera, Associació Juvenil Tronada, 
Penya Blaugrana de Can Peguera,  Grup de Dones de Can Peguera i Can Ensenya. 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1.     Pla de Futur de Can Peguera.  
2.     Presentació Nou Barris Activa. 
3.     Precs i preguntes 
 
PUNTS TRACTATS 
 
 

1. Pla de Futur de Can Peguera. 
 

La Regidora Janet Sanz exposa la situació del Pla de Futur, i emplaça als veïns i entitats que 
participen a la comissió a la realització de la comissió de seguiment del Pla de Futur que es farà 
al setembre. 
 
Fa menció, en relació al Pla de Futur, de que es tracta d’un pla a anys vistes i que traspassarà 
diferents mandats, i que requerirà d’acord polític per la seva realització.  
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Respecte del Balcó d’equipaments remarca que ara estem en la fase d’encarregar el projecte 
ara que ja hi ha una proposta guanyadora del concurs d’idees. 
 
 
INTERVENCIONS DEL PÚBLIC 
 
El Sr. Pep O. Expressa la poca confiança envers la evolució del Pla de Futur i creu que s’ha 
perdut 1 any i mig, i que probablement no es farà cap equipament durant aquest mandat. 
Demana participar també, com a entitats del barri en el tema de la rehabilitació dels habitatges. 
 
La Sra. L. Pregunta sobre les cases afectades del carrer Montagut i demana contar més amb les 
persones afectades. 
 
El Sr. Pepe denuncia els veïns incívics que llences pedres des del Parc del Turó, diu que a casa 
seva hi ha goteres, i manifesta que els jocs infantils del barri fan pena. 
 
La Sra. A. Denuncia que hi ha avis que no poden sortir al carrer donat que les voreres son molt 
estretes. Manifesta que la GU no passa mai pel barri. 
Diu que al carrer Montagut només s’aparca en una vorera, que el barri està brut, les 
clavegueres fan pudor, i que els arbres estan caient i no es poden. 
 
La Sra. G. Diu que el carrer Travau està molt brut. 
 
El Sr. J. Demana solucions més senzilles. Denúncia talls constants de llum al carrer Cornudella. 
 
La Sra. F. Denúncia que el servei de neteja no ho fa bé, les arrels dels arbres, els parcs fan pena, 
els espais infantils son lletjos, tot es pobre. 
 
El Sr. C. Denuncia el mal estat del carrer Ribelles, diu que està molt aixecat per les arrels i que 
no passa el servei de neteja. 
 
El Sr. J. Demana que la comissió d’habitatge es reuneixi. 
 
La Sra. Denuncia que hi ha persones que es pensen que la vorera davant la seva entrada de 
l’habitatge es seva. 
 
El Sr. C, del carrer Pins, 3, demana un tracte més proper als veïns per part de la administració, i 
denuncia la lentitud i el procediment normalitzat de la instància. 
 
Es demana també el canvi dels bancs del carrer Vilaseca, i que les cases passin als fills. 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

El Sr. A. Demana que la Gerent dimiteixi, pel tema dels bancs. Manifesta que l’equipament de 
Sant Pau es municipal i per tant no haurien de dir res. 
 
Un veí, c. Cornudella, denuncia que el Patronat només li ha ofert un nou contracte per 2 anys. 
 
El Sr. G. Demana pilones davant les entrades de les cases per tal d’impedir que els cotxes 
poguin aparcar davant les entrades en les voreres estretes. 
 
La Sra. I. Denuncia que des del Parc del Turó també s’han tirat petards al barri. 
 
El Sr. C. Manifesta que molts d’aquest problemes s’han tractat i donat resposta des del Pla de 
Futur. 
 
La Regidora dona resposta als veïns insistint en la intervenció de les figures de proximitat 
actuals, el conseller i el tècnic de barri. 
Anuncia la nova contracta del servei de Neteja que permetrà una millora integral. 
Davant dels problemes de convivència la regidora anuncia una reunió amb representants de la 
GUB Nou Barris per treballar-los i cercar solucions. 
Anuncia també el recanvi dels bancs del carrer Vilaseca, i la renovació dels parcs infantils 
Respecte del Pla de Futur creu que caldrà cercar un acord polític, donat que aquest pla 
s’implementarà a mig/llarg termini. 
 
El Sr. Pep Ortiz comenta que moltes solucions estan prevista en el Pla de Futur: aparcament, 
plataforma única en molts carrers, zona verda residencial,...i remarca que l’actuació en els 
habitatges serà en tots, donat que hi ha una casuística comuna que els afecta a tots: desaigües, 
humitats, aïllament,... 
 
2.     Presentació Nou Barris Activa. 
 
El Sr. Enric Miravilles fa una presentació del nou equipament Nou Barris Activa i empala al 
veïnat a participar en la seva inauguració prevista per la segona quinzena de setembre. 
 
3.     Precs i preguntes 
 
LA Sra. P. del carrer Vilaseca, 21, diu que la seva casa es va inundar amb les darreres pluges i 
que els mobles se li han fet malbé. 
 
La Sra. A. Demana la barana per les escales del carrer Ribelles. 
 
La Sra. L. Demana canviar la gespa del carrer Darnius. 
 
El Sr. C. Demana resposta a la seva demanda dels embornals del carrer Vilaseca. 


